

הצהרת היחידה לכניסה להוראה במכללת קיי

אנו חברי הסגל יהודים וערבים, ביחידה לכניסה להוראה במכללה האקדמית לחינוך ע"ש קיי ובפרויקט הבין לאומי פרומנטורס, קוראים לשמירה על מרקם היחסים של אחווה והדדיות שמאפיין את החיים המקצועיים והחברתיים של הקהילה החינוכית בנגב.

אנחנו עובדים בשותפות במהלך שנים רבות, חולקים יחד חזון ומטרות וכך נמשיך לעשות. היחידה לכניסה להוראה תמשיך את שליחותה לקידום איכות ההוראה של המורים המתמחים, המורים החדשים והחונכים, יהודים וערבים ברחבי הנגב, תוך מתן דגש על יצירת סביבה שתומכת בתחושת השייכות של המורים לקהילות בהן הם עובדים, לחיזוק תחושת הזהות התרבותית ולקידום תחושת האוטונומיה והמסוגלות שלהם.

היחידה לכניסה להוראה פועלת ברחבי הנגב ומממשת בעשייתה את חזון מכללת קיי שרואה את החינוך כשליחות חברתית ואת המורים כמחנכים המסוגלים להתמודד עם שאלות חברתיות מרכזיות ולהוביל תהליכים של צמצום פערים וקידום סובלנות לשונות בחברה דמוקרטית ומרובת תרבויות. נקדם ערכים אלה גם בפרויקט הבינלאומי פרומנטורס (Erasmus+ project / The European Union), שפועל ביישוב כסיפה ומובל בשותפות של אנשי צוות יהודים וערבים מהמכללה, אגף החינוך, אנשי חינוך ובתי הספר בישוב.

אנו מאמינים במורים המתחילים שלנו שיהיו סוכנים של תקווה דוגמה לאיחוד לבבות ולאחווה בין כולנו. נמשיך לפעול לקידום סובלנות, קבלה והכלה בקרב התלמידים ונמשיך לקדם את המורים המתמחים, המורים החדשים והחונכים כמנהיגים חינוכיים, יוזמים ובעלי קול שיטביעו את חותמם בנגב.

نحن أعضاء هيئة التدريس اليهود والعرب، في قسم الدخول للتدريس في كلية كاي الأكاديمية للتربية ومشروع الموجهين المحترفين الدولي، ندعو إلى الحفاظ على نسيج الأخوة والمعاملة الحسنة للذاتان يميزان الحياة المهنية والاجتماعية للمجتمع التربوي في النقب.

لقد عملنا في شراكة لسنوات عديدة، وننتشرك الرؤية والأهداف معاً، ولذا سنواصل القيام بذلك. سنواصل وحدة مدخل التدريس مهمتها لتعزيز جودة التدريس للمتدربين والمعلمين الجدد والموجهين، اليهود والعرب في جميع أنحاء النقب، مع التأكيد على خلق بيئة تدعم شعور المعلمين بالانتماء إلى المجتمعات التي يعملون فيها، تعزيز الهوية الثقافية وتعزيز استقلاليتهم وقدرتهم الذاتية.

يعمل قسم الدخول للتدريس في جميع أنحاء النقب وينفذ رؤية كلية كاي، التي ترى التعليم كمهمة اجتماعية والمعلمين كمربيين قادرين على معالجة المشاكل الاجتماعية الرئيسية والعمليات الرائدة لتقليل التفاوتات وتعزيز التسامح مع التنوع في مجتمع ديمقراطي ومتعدد الثقافات. سنعمل أيضاً على تعزيز هذه القيم من خلال مشروع الموجهين المحترفين الدولي ومشروع Erasmus +، الذي يعمل في بلدة كسيهه وتقوده شراكة من محاضرين يهود وعرب من كلية كاي. وزارة المعارف، معلمين تربويين ومدارس مختلفة في المنطقة.

نحن نؤمن بمعلمينا المبتدئين ليكونوا وكلاء رجاء ومثالاً لاتحاد القلوب والأخوة بيننا جميعاً. سنواصل العمل على تعزيز التسامح والقبول والاندماج بين الطلاب وسنواصل تعزيز المعلمين المتدربين والمعلمين الجدد والموجهين كقادة تربويين ومبادرين وقادة صوت الذين سوف يتركون بصماتهم في النقب.

باحترام

أعضاء هيئة التدريس اليهود والعرب، قسم الدخول للتدريس في كلية كاي الأكاديمية للتربية

The voice of Kaye Induction Unit

We, Jewish and Arab faculty members at the Induction Unit of Kaye Academic College of Education and the international Promentors Project, urge all to protect the fabric of solidarity and partnership that characterizes the professional and social educational community of the Negev.

We have been working together for many years, sharing a vision and promoting goals that are common to all of us, and we intend to keep doing so. The Induction Unit will persist in its mission of advancing quality education for interns, new teachers, and mentors, both Arab and Jewish, throughout the Negev, attempting to create an environment that supports the teachers' sense of belongingness to their school communities, enhances their sense of cultural identity, and builds up their senses of autonomy and competence .

Our Induction Unit's activity throughout the Negev realizes Kaye College's vision by viewing education as a mission and teachers as capable of dealing with fundamental social issues and leading the efforts to reduce inequality and increase tolerance for diversity in our multi-cultural democratic society. These values will also be promoted within the Erasmus+ Promentors Project of the European Union, based in Kseife and led jointly by Arabs and Jews from the College, the town's Education Department, and local schools .

We believe in our beginning teachers and trust them to become agents of hope and models for unity and solidarity. We will continue to develop tolerance and acceptance among our students and encourage our interns, new teachers, and mentors to become proactive, outspoken educational leaders who will make their mark in the Negev



"اترك بصمة واسنع فرقا"

المركز الأول، مسابقة الملصقات 2020

اماني أبو عابد، معلمة متدربة

"תשאיר חותם ותעשה את ההבדל"

מקום ראשון, תחרות הכרזות, תש"ף

אמאני אבו עאבד, מתמחה